
Protokół Nr XXII/2020
z XXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 29 kwietnia  2020 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 14.00, a zakończyła o godzinie 18.25

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji               - 21

Porządek obrad :
1. Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu
za rok 2019 oraz  planowane działania i potrzeby na rok 2020.   
8. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Gminy Miasta Łowicz.
9. Sprawozdanie  z  realizacji  „Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie
i Ochrony  Ofiar  Przemocy  w Rodzinie  dla  Gminy  Miasta  Łowicz  na lata  2016–
2020” w roku 2019.
10. Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla
Miasta Łowicza na lata 2019 – 2021” w 2019 roku.
11. Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  za
2019 rok.
12. Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  Programu  Współpracy  Miasta
Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego
i wolontariacie za 2019 rok.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2020 rok. 
14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie:  zaciągnięcia  pożyczek  w
Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Łodzi  na
pokrycie  planowanego  deficytu  budżetowego  w  związku  z  realizacją  zadań
inwestycyjnych.
15. Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  od  podatku  od
nieruchomości.
16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVIII/152/2019 Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie wprowadzenia świadczenia
pieniężnego  „Łowicki  bon  żłobkowy”  dla  rodzin  zamieszkujących  na  terenie  Gminy
Miasto Łowicz.
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17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Miasto Łowicz za usługi
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  w
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.
18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  przyjęcia  Programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie
Gminy Miasto Łowicz w 2020 roku.
19. Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie działki
gruntu, położonej w Łowiczu w obrębie Bratkowice przy ul. Tuszewskiej.
20.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży
nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu przy ul. Katarzynów nr 25, obręb Kostka.
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na
uchwałę Rady Miejskiej w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia 30 czerwca 2005 r .w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment
obszaru urbanistycznego Kostka w rejonie ulic Powstańców 1863 roku - Kaliskiej.
22. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr IV/25/2018 Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów osobowych
stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 2 „Pod tęczą”
w  Łowiczu  od  obowiązku  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

24. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  5
z Oddziałami  Integracyjnymi  „Jaś  i  Małgosia”  w  Łowiczu  od  obowiązku  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

25. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  6
„Pod świerkami” w Łowiczu od obowiązku tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

26. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
27. Zakończenie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia  obrad  XXII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
pracowników  Biura Rady i Radnych 8 obecnych na Sali obrad i 13 radnych uczestniczących
w obradach zdalnie. 

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski -stwierdził, że proponowany porządek
obrad XXI Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek Sesji został przyjęty bez zmian.

Ad. 3

2



Protokół z XXII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 
Ad. 4
Interpelacje i  zapytania.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  na   złożone  interpelacje  i  zapytania
odpowiedzi udzielono .
Następujący Radni zgłosili na piśmie zapytania:

Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”

 Jaki jest pomysł na zagospodarowanie terenu przed dworcem PKP Łowicz Przedmieście.

 Kiedy rozpocznie się budowa ul. Dziewiarskiej.

 Jakie jest wykonanie dochodów PIT i CIT za pierwszy kwartał bieżącego roku w stosunku
do analogicznego okresu roku ubiegłego.

 O  jaką  kwotę  mogą  zmniejszyć  się  maksymalnie  dochody  miasta,  aby  mogło  ono
w normalny  sposób  realizować  swoje  zadania  ustawowe  bez  zwiększenia  deficytu
i zadłużenia, z zachowaniem wysokiego stopnia inwestycji i wydatków i nie pogorszenia
się wskaźników zadłużenia.

 Jaki jest wynik finansowy ZUM i ZEC za 2019 rok. W przypadku poniesienia straty w
jaki sposób będzie ona pokryta.

 Ile wynoszą wolne środki za 2019 rok i jak będą rozdysponowane.

 Jak wygląda zdalne nauczenie w szkołach. Ile miasto pozyskało komputerów

  z Ministerstwa Cyfryzacji, jak zostały rozdysponowane.

 Jak w tym roku wygląda rekrutacja do przedszkoli i żłobka? Jakie są zasady, terminy itp..
Czy, kiedy i w których szkołach będą przeprowadzone konkursy na dyrektorów szkół.

 Jakie inwestycje w tym roku będą wykonywane, a z których trzeba będzie zrezygnować.

 Skąd  wzięła  się  kwota  468  tysięcy  złotych  na  projekt  tunelu  w ul. Mostowej,  skoro
w grudniu ubiegłego roku zaplanowaliśmy na niego kwotę 300 tysięcy złotych.

 Kiedy będzie wykonany i ile będzie kosztował remont mostu w ul Mostowej.

 Czy Stowarzyszenie „Ja, Ty, My” będzie prowadzić ZAZ w budynku przy ul. Kaliskiej 5.
Czy planowane jest wynajęcie tego obiektu na 5 lat za darmo? Czy Stowarzyszenie będzie
świadczyć tam też usługi hotelarskie.

 Jak  wygląda  weryfikacja  deklaracji  właścicieli  mieszkań,  budynków  itp.  dotycząca
odpłatności za śmieci.

 pytania sprawie inwestycji pod nazwą: budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Czajki.

Zofia Kroc

 Czy po zniesieniu obostrzeń w związku z epidemią COVID-19 i udostępnieniu placów
zabaw dla dzieci planowana jest dezynfekcja wszystkich urządzeń (również plenerowych
urządzeń fitness).

Ad. 5
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Informację  Burmistrza  Miasta  o  działaniach  w  okresie  między  Sesjami  wraz  z
działaniami  miasta  dot.  walki  z  koronawirusem –  przedstawił  Pan  Krzysztof  Kaliński
Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Wielemborek – zapytała jaką pomoc miasto oferuje osobom bezdomnym. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz -poinformował, że w ul. Kaliskiej 5 jest przygotowana
kwarantanna.  
Dla  osób  bezdomnych  przygotowane  są  materace,  jest  możliwość  skorzystania  z  kąpieli.
Usługi te nadzorowane są przez pracowników MOPS. 
Radna Zofia Kroc – zapytała o termin przydziału i  kryteria przydziału Mieszkań Plus.
Roztrzygnięto  przetarg na wykonanie  nawierzchni  chodników w ul.  Pałacowej  i  w części
ul. Klickiego na kwotę 111 000 zł.  W ramach budżetu obywatelskiego Zarząd osiedla  nie
wykorzystał środków z 2015 r i z 2019 r. pozostała kwota 90 000 zł. są opinie mieszkańców,
że  niewykorzystanie  wszystkich  środków  z  budżetu  obywatelskiego  dla  osiedla  będzie
krzywdzące.  
Zapytała jakie są plany na mieszkania komunalne  w mieście.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz- w dniu 17 kwietnia br. został podpisany akt notarialny
w Banku Gospodarstwa Krajowego  na budowę Mieszkań Plus, która ruszy w maju. Kryteria
przydziału mieszkań będzie ustalał BGK wspólnie z miastem za około  rok.  
Miasto planuje budowę nowego bloku komunalnego na ul. Kwiatowej. 
Jeśli  chodzi  o  budowę  chodnika  w  ul.  Pałacowej  to  na  to  zadanie  zaplanowano  kwotę
ok. 180 000 zł a z przetargu wybrano ofertę na kwotę 109 000 zł, nie jest to krzywdzące dla
osiedla, ponieważ inwestycja jest realizowana. 
Radny  Robert  Wójcik –  zapytał  czego  dotyczyło  spotkanie  z  prezesami  oczyszczalni
ścieków z Jarocina i Koła. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz-  spotkanie  dotyczyło  wspólnego  wystąpienia
do prokuratury. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 6
Sprawy różne- dyskusja:
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  poinformował, że  do Rady Miejskiej
wpłynęły następujące  pisma :
1. Z Wojewódzkiego Sądu Apelacyjnego w Łodzi przekazujące skargę ZPOW Agros

Nova  sp. z o. o. na uchwałę Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego miasta  Łowicza  z  dnia  30.06.2005 r.  skutkiem tego
pisma jest w porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na
skargę  na uchwałę  Rady Miejskiej  w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia  30 czerwca
2005 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza,
fragment  obszaru  urbanistycznego  Kostka  w  rejonie  ulic  Powstańców  1863  roku  -
Kaliskiej.
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2. Wniosek  firmy  Stop  Shop  Poland  Sp.  z  o.  o.  o  zastosowanie  przepisów  ustawy
antykryzysowej.

3.  Z  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl”  wniosek  o  przygotowanie  projektu  uchwały
w sprawie  wprowadzenia  zwolnień  z  podatku  od  nieruchomości  przedsiębiorców
związku z wystąpieniem stanu epidemii. 

Przypomniał  Radnym o obowiązku  złożenia  oświadczenia  majątkowego za  2019 rok
w 2 oryginalnych egz.+2 egz. PIT do dnia  31 maja 2020r. 

Radny Michał Trzoska wystąpił z prośbą aby w czasie pandemii umożliwić Radnym zdalne
uczestnictwo w posiedzeniach komisji. 
Radny Lech Aniszewski – zapytał,  dlaczego ogłoszono wspólny przetarg na dwa zdania.
inwestycyjne z budżetu obywatelskiego :górka frajdy i tor pumptrack. 
Zapytał o ustalenia ze spotkania z Dyrektorami jednostek podległych w sprawie płac i nagród.
Radny Robert Wójcik-  zapytał  Czy Stowarzyszenie „Ja, Ty, My” będzie prowadzić ZAZ
w budynku przy ul. Kaliskiej 5. Czy prawdą jest, że obiekt został wynajęty na 5 lat za darmo? 
Pan Krzysztof  Kaliński  Burmistrz poinformował,  że połączono te  inwestycje  z  budżetu
obywatelskiego ponieważ obie występują na Błoniach i mają podobny charakter sportowo
rekreacyjny.  Kwoty  w  przetargu  bardzo  wysokie,  dlatego  przetarg  został  unieważniony.
Czasy są trudne i należy poczekać z realizacją tych inwestycji.
Spotkanie z Dyrektorami jednostek w sprawie nagród i płac było przedmiotem obrad komisji 
i dotyczyło 2019 roku.
Prowadzone są rozmowy z  Prezesem Stowarzyszenia  „Ja,  Ty,  My”  w sprawie  dzierżawy
budynku przy ul. Kaliskiej 5 pod Zakład Aktywizacji Zawodowej na okres dłuższy niż 3 lata.
W tej sprawie zostanie przygotowana stosowna uchwała. 
Radny Robert Wójcik- ponowił zapytanie, czy wynajęto ten obiekt bezpłatnie.
 Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz poprosił o złożenie w tej sprawie zapytania na piśmie
i pisemnie zostanie udzielona odpowiedź.
Radny Lech Aniszewski zwrócił się o zaktualizowanie rejestru umów na stronie internetowej
miasta.
Nawiązał do sprawy projektu żłobka miejskiego w budynku po Gimnazjum 1 na 1 piętrze,
wcześniejsze ustalenia zespołu były że żłobek będzie na parterze. 
W kampanii wyborczej Burmistrz obiecał, że na parterze zorganizuje stołówkę dla seniorów,
która mogła by obsłużyć i żłobek i seniorów.
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz-  zapewnił,  że  rejestr  umów  zostanie  uzupełniony.
Umowa użyczenia budynku na ul. Kaliskiej 5 będzie bezpłatna. Kryzys odczuje finansowo
również  miasto  Łowicz.  W  obecnej  sytuacji  nie  zasadne  jest  porywanie  się  na  budowę
nowego żłobka i drogie inwestycje. Proponuje się przebudowanie pomieszczeń po stołówce
dla żłobka. Nawiązując do kampanii wyborczej, nie wszystko udaje się zrealizować. Gdyby
ZAZ pozyskał środki zewnętrzne to mógłby zrealizować taką stołówkę na ul. Kaliskiej 5 tak
jak jest to obecnie przy Syntex-ie. 
Radny Lech Aniszewski- zespół żłobkowy ustalił, że całe piętro miało być zagospodarowane
wraz ze stołówką. W obecnej sytuacji nie zasadne jego zdaniem jest projektowanie tunelu,
którego realizacja nie jest przewidywalna z powodu braku środków.
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Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz-  przebudowa  dwóch  pomieszczeń  dla  żłobka  jest
wystarczająca, została zakończona rekrutacja i nabór do żłobka. 
Radny Lech Aniszewski- należy myśleć co będzie za kilka lat, na pewno zwiększy się liczba
nowo narodzonych dzieci. 
Radny Robert Wójcik- zgłosił wątpliwości dot. przeznaczenia pomieszczeń na ul. Kaliskiej
5 dla ZAZ, nie wie czy właściwie zabezpieczono interesy miasta. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz – stwierdził, że w umowie dobrze zostały zabezpieczone
interesy miasta, budynek na ul. Kaliskiej 5 wymaga remontu.
Radny Paweł Pięta – platforma internetowa „Biznesowy Łowicz” od pewnego czasu nie
działa, jakie są plany miasta w tym zakresie.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz  – poprosił o zgłoszenie tej sprawy na piśmie, zostaną
podjęte działania w tym zakresie. W ostatnim czasie urząd pracował w niepełnym wymiarze
czasu. 
Radny Dariusz Dzik  – poruszył problem oszczędności w mieście i wyłączenia oświetlenia
ulicznego w mieście. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  –miasto  rozważało  wyłączenia  czasowe  oświetlenia
ulicznego od godz. 24.00 do godz. 4.00 ale jest to trudna operacja. Należy takie wyłączenia
wykonać na ok. 80 stacjach, ale są pewne obawy o bezpieczeństwo mieszkańców. Wspólnie
z gminami  powiatu  łowickiego  stworzono  wspólną  grupę  zakupową  energii  elektrycznej,
licząc na korzystny zakup energii. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski - należy się zastanowić i zweryfikować
czy te oszczędności nie spowodują  większych strat. Kwestia bezpieczeństwa mieszkańców
jest bardzo ważna. 
Radny Robert Wójcik zaproponował aby zebrał się zespól ds. żłobka i coś ustalił. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Boroski –  podziękował   Burmistrzowi  realizację
budżetu obywatelskiego na osiedlu Korabka i za otwarcie targowicy miejskiej co uznał za
słuszną decyzję. 

Ad. 7
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok
2019  oraz   planowane  działania  i  potrzeby  na  rok  2020-  przedstawił   Pan  Krzysztof
Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Zastępca  Przewodniczącego Radny
Robert Wójcik.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok
2019 oraz planowane działania i potrzeby na rok 2020 .
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Ad. 8
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Gminy Miasta Łowicz- przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Zastępca  Przewodniczącego Radny
Robert Wójcik.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Gminy Miasta Łowicz.

Ad. 9
Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016–2020” w roku 2019 -
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Radny  Leszek
Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła
Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016– 2020” w roku 2019.

Ad. 10
Sprawozdanie  z  realizacji  „Miejskiego  Programu  Wspierania  Rodziny  dla  Miasta
Łowicza na lata 2019 – 2021” w 2019 roku- przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz
Miasta.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Radny  Leszek
Plichta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła
Sprawozdanie  z  realizacji  „Miejskiego  Programu  Wspierania  Rodziny  dla  Miasta
Łowicza na lata 2019 – 2021” w 2019 roku.
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Ad. 11
Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok-  przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Radny Krzysztof Igielski – zapytał czy planowane są zmiany w składzie Miejskiej komisji.
Radny Robert Wójcik – docierają informacje, że środki z przeciwdziałania alkoholowego są
źle wykorzystywane. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz -  poinformował,  że  skład  Miejskiej  Komisji
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  pozostaje  bez  zmian.  W  tym  roku  środki
alkoholowe  zostają  przeznaczone  na  budowę  placu  zabaw  dla  dzieci.  Nadmienił,  że
Regionalna  Izba  Obrachunkowa  nie  kwestionuje  takiego  wykorzystania  środków.  Można
również wykorzystać te środki na cele i działania kryzysowe. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Leszek Plichta.
Opinię  Miejskiej  Komisji  Rozwiazywania  Problemów  Alkoholowych-  przedstawił
Przewodniczący Rady. 

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła
Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiazywanie
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok.

Ad. 12
Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  Programu  Współpracy  Miasta  Łowicza
z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których  mowa w  art.  3  ust.  3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie
za 2019 rok - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią  załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła
Sprawozdanie z  realizacji  Rocznego  Programu  Współpracy  Miasta  Łowicza
z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których  mowa w  art.  3  ust.  3
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ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie
za 2019 rok.

Ad. 13
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok– 
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)
Radny Robert  Wójcik –  zwrócił  uwagę,  że zmniejszono o ponad 200 000 zł  wysokość
subwencji  oświatowej.  Zapytał,  jaka  jest  wysokość  wolnych  środków  za  2019  rok.  Czy
wykonano analizę o ile mogą spaść dochody miasta aby mogło ono normalnie funkcjonować.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz – poinformował, że miasto szuka oszczędności. Około
dnia 8 maja br. będą znane  dochody z podatku PIT, które w marcu  zawsze są dużo mniejsze.
W roku ubiegłym dochód  z PIT wynosił  w miesiącu marcu: 1600 000 zł, a w tym roku
w marcu: 1349 000 zł. 
Nie jeszcze znana wysokość wolnych środków, będzie to wiadomo po wykonaniu bilansu. 
Radny  Lech  Aniszewski -  skoro  trzeba  oszczędzać,  idą  ciężkie  czasy,  to  może  należy
rozważyć odłożenie w czasie wykonanie projektu na tunel w ul. Mostowej, jest to znaczna
kwota. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz-  stwierdził, że tunel w ul. Mostowej jest miastu bardzo
potrzebny. 

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu  Miasta Łowicza
na 2020 rok.

1. Radny Lech Aniszewski  „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
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16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:

Uchwałę Nr XXII/189/2020

Ad. 14
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczek  w  Wojewódzkim
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie planowanego
deficytu budżetowego w związku z realizacją zadań inwestycyjnych  – przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  że  jest  kworum  i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie zaciągnięcia  pożyczek  w  Wojewódzkim
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie planowanego
deficytu budżetowego w związku z realizacją zadań inwestycyjnych:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
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19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

17 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXII/190/2020

Ad. 15
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zwolnienia od podatku od nieruchomości –
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej-  poinformował,  że  Klub  Radnych  „Łowickie.pl”  złożył
wniosek dot. wprowadzenia zmian w przedłożonym projekcie uchwały. 

(stanowi załącznik)
Wniosek poniżej.
„Wniosek o zmianę w projekcie uchwały Rady miejskiej w Łowiczu w sprawie zwolnienia 

przedsiębiorców od podatku od nieruchomości

Zmiany w uchwale:  w sprawie  zwolnienia  przedsiębiorców od podatku od nieruchomości:
§1. Dotychczasowy zapis:

§1. Zwalnia się od podatku od nieruchomości grunty oraz budynki i budowle lub ich części związane z
 prowadzeniem działalności gospodarczej przez przedsiębiorców w rozumieniu przepisów ustawy z
dnia 6 marca 2018 rok - Prawo przedsiębiorców, których dotyczy zakaz prowadzenia działalności,
związany ze skutkami epidemii COVID-19 wynikających z przepisów szczególnych.

§1. Proponowany zapis:
§1. Zwalnia się od podatku od nieruchomości grunty oraz budynki i budowle lub ich części związane z
 prowadzeniem działalności gospodarczej przez przedsiębiorców w rozumieniu przepisów ustawy
z dnia 6 marca 2018 roku - Prawo przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu
w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji związanych ze skutkami epidemii COVID-19.

§4 ustęp 2 punkt 1) dotychczasowy zapis:
1) Nie mniej niż o 15% obliczony jako stosunek łącznych obrotów w ciągu dowolnie wskazanych 2 

 kolejnych miesięcy kalendarzowych, przypadających w okresie po dniu 1 stycznia 2020 r. do dnia
poprzedzającego  dzień  złożenia  zgłoszenia  stanowiącego  załącznik  nr  1  do  uchwały,
w porównaniu do łącznych obrotów z analogicznych kolejnych miesięcy kalendarzowych roku
poprzedniego; lub

§4 ustęp 2 punkt 1) proponowany zapis:
1) Nie mniej niż o 15% obliczony jako stosunek łącznych obrotów w ciągu dowolnie wskazanych 2

 kolejnych miesięcy kalendarzowych, przypadających w okresie od dnia 1 stycznia 2020 r. do dnia
poprzedzającego  dzień  złożenia  zgłoszenia  stanowiącego  załącznik  nr  1  do  uchwały,  w
porównaniu  do łącznych  obrotów z analogicznych  kolejnych miesięcy kalendarzowych  roku
poprzedniego; lub

§4 ustęp 2 punkt 2) dotychczasowy zapis:

11



2)  Nie  mniej  niż  25%  obliczony  jako  stosunek  obrotów  z  dowolnie  wskazanego  miesiąca
kalendarzowego, przypadającego  po dniu 1 stycznia 2020 r.  do dnia poprzedzającego dzień
złożenia zgłoszenia stanowiącego załącznik numer 1 do uchwały, w porównaniu do obrotów z 
 miesiąca poprzedniego;

§4 ustęp 2 punkt 2) proponowany zapis:
2)  Nie  mniej  niż  25%  obliczony  jako  stosunek  obrotów  z  dowolnie  wskazanego  miesiąca

kalendarzowego, przypadającego  od dnia 1 stycznia 2020 r.  do dnia poprzedzającego dzień
złożenia zgłoszenia stanowiącego załącznik numer 1 do uchwały, w porównaniu do obrotów z 
 miesiąca poprzedniego;

Załącznik Nr 2 do uchwały.
Punkt 4 podpunkt 1 dotychczasowy zapis:

nie mniej niż o 15%, obliczony jako stosunek łącznych obrotów w ciągu dowolnie wskazanych 2
 kolejnych miesięcy kalendarzowych, przypadających w okresie po dniu 1 stycznia 2020 r. do dnia
poprzedzającego  dzień  złożenia  zgłoszenia  stanowiącego  załącznik  numer  1  do  uchwały,  w
porównaniu  do  łącznych  obrotów z  analogicznych  2  kolejnych  miesięcy  kalendarzowych  roku
poprzedniego;
lub
nie mniej niż o 15%, obliczony jako stosunek łącznych obrotów w ciągu dowolnie wskazanych 2
 kolejnych miesięcy kalendarzowych, przypadających w okresie od dnia 1 stycznia 2020 r. do dnia
poprzedzającego  dzień  złożenia  zgłoszenia  stanowiącego  załącznik  numer  1  do  uchwały,  w
porównaniu  do  łącznych  obrotów z  analogicznych  2  kolejnych  miesięcy  kalendarzowych  roku
poprzedniego;

lub
Punkt 4 podpunkt 2 dotychczasowy zapis:

Nie  mniej  niż  25%  obliczony  jako  stosunek  obrotów  z  dowolnie  wskazanego  miesiąca
kalendarzowego, przypadającego po dniu 1 stycznia 2020 r. do dnia poprzedzającego dzień złożenia
zgłoszenia stanowiącego załącznik numer 1 do uchwały,  w porównaniu do obrotów z miesiąca
poprzedniego;

Punkt 4 podpunkt 2 proponowany zapis:
Nie  mniej  niż  25%  obliczony  jako  stosunek  obrotów  z  dowolnie  wskazanego  miesiąca
kalendarzowego, przypadającego od dnia 1 stycznia 2020 r. do dnia poprzedzającego dzień złożenia
zgłoszenia stanowiącego załącznik numer 1 do uchwały,  w porównaniu do obrotów z miesiąca
poprzedniego;”

W dyskusji głos zabrali Radni: Robert Wójcik, Józef Szczepanik, Krzysztof Olko, Michał
Terenowicz, Michał Trzoska, Zofia Kroc, Zofia Wielemborek, Lech Aniszewski, Paweł Pięta,
Tadeusz Żaczek oraz Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie zgłoszonego wniosku:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
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4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

8 „za”, 10 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska  nie   przyjęła   wniosku.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –  przedstawił  Z-ca  Przewodniczącego  Radny
Robert Wójcik.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  że  jest  kworum  i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:

Uchwałę Nr XXII/191/2020

Ad. 16
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVIII/152/2019 Rady Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie wprowadzenia świadczenia pieniężnego
„Łowicki bon żłobkowy” dla rodzin zamieszkujących na terenie Gminy Miasto Łowicz –
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radni pytań oraz  uwag, nie zgłosili. 

Opinię Komisji Społecznej– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i
 zaproponował przegłosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVIII/152/2019
Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  z  dnia  28  listopada  2019  r.  w  sprawie  wprowadzenia
świadczenia  pieniężnego  „Łowicki  bon  żłobkowy”  dla  rodzin  zamieszkujących  na
terenie Gminy Miasto Łowicz:

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:

Uchwałę Nr XXII/192/2020

Ad. 17
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych
przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Miasto Łowicz za usługi w zakresie
odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  w  zakresie
opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  –
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radni pytań oraz  uwag, nie zgłosili. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  że  jest  kworum  i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Miasto Łowicz za usługi
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  w
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych:
.
1. Radny Lech Aniszewski głosował „ przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się ” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
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6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

13 „za”, 5 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów.
Uchwałę Nr XXII/193/2020

Ad. 18
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz
w 2020 roku wraz z autopoprawką – przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  głos  zabrali  Radni:  Zofia  Kroc,  Lech  Aniszewski  i  Pan  Krzysztof  Kaliński
Burmistrz. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawi Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski   stwierdził,  że  jest  kworum  i
 zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały przyjęcia  Programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na terenie Gminy
Miasto Łowicz w 2020 roku wraz z autopoprawką :

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za ”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19„za”, 0„przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXII/194/2020

Ad.19
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu,
położonej  w  Łowiczu  w obrębie  Bratkowice  przy  ul.  Tuszewskiej  –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radni pytań oraz  uwag, nie zgłosili.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik) 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie
działki gruntu, położonej w Łowiczu w obrębie Bratkowice przy ul. Tuszewskiej:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXII/195/2020

Ad.20
Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości
gruntowej położonej w Łowiczu przy ul. Katarzynów nr 25, obręb Kostka – przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawi Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  że  jest  kworum  i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości
gruntowej położonej w Łowiczu przy ul. Katarzynów nr 25, obręb Kostka:

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:

Uchwałę Nr XXII/196/2020

Ad. 21
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na uchwałę
Rady Miejskiej  w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia 30 czerwca 2005 r.  w sprawie
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment
obszaru urbanistycznego Kostka w rejonie ulic  Powstańców 1863 roku – Kaliskiej  –
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  głos  zabrali  Radni:  Robert  Wójcik,  Michał  Trzoska,  Lech Aniszewski,  Jacek
Wiśniewski.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i
 zaproponował przegłosowanie projektu uchwały  w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę
na uchwałę Rady Miejskiej w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia 30 czerwca 2005 r. w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment
obszaru urbanistycznego Kostka w rejonie ulic Powstańców 1863 roku – Kaliskiej:

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
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7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16„za”, 0„przeciw”, 4„wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXII/197/2020

Ad. 22
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego  uchwałę Nr IV/25/2018 Rady Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych
Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu –  przedstawił Pan Jacek Wiśniewski Przewodniczący
Rady Miejskiej. 

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował przegłosowanie projektu  uchwały  zmieniającego uchwałę Nr IV/25/2018
Rady  Miejskiej  w Łowiczu  z  dnia  28  grudnia  2018r.  w  sprawie  ustalenia  składów
osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu:

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19„za”, 0„przeciw”, 1„wstrzymujący”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:

Uchwałę Nr XXII/198/2020

Ad. 23
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  2
„Pod tęczą” w Łowiczu od obowiązku tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych -  przedstawił  Pan  Krzysztof
Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora
Przedszkola nr 2 „Pod tęczą” w Łowiczu od obowiązku tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXII/199/2020

Ad. 24
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  5
z Oddziałami Integracyjnymi „Jaś i Małgosia” w Łowiczu od obowiązku tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych
- przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora
Przedszkola  nr  5  z Oddziałami  Integracyjnymi  „Jaś  i  Małgosia”  w  Łowiczu  od
obowiązku  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:

Uchwałę Nr XXII/200/2020

Ad. 25
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  6
„Pod świerkami”  w  Łowiczu  od  obowiązku  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych - przedstawił Pan Krzysztof
Kaliński Burmistrz.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej– przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora
Przedszkola  nr  6  „Pod świerkami”  w  Łowiczu  od  obowiązku  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20„za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXII/201/2020

Ad. 26
Następna Sesja Rady Miejskiej  planowana jest  w dniu  28 maja 2020 r.  o     godz.14-ta
z     następującym tematami:

1. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.
2. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023
za 2019 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o planowanych  posiedzeniach komisji: 

18.05.2020 r. godz. 1500 –posiedzenie Komisji Społecznej,
19.05.2020 r. godz. 1400 –posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej,
20.05.2020 r. godz. 1500 – posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta,
21.05.2020 r. godz. 1500 – posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów.

Radny Michał Trzoska  ponowił prośbę o umożliwienie zdalnego udziału w posiedzeniach
komisji. 
Radny  Robert  Wójcik –  pogratulował  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  sprawnego
poprowadzenia pierwszej zdalnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

Ad. 27
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, godz. 18.30.

Protokołowała: 
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Jadwiga Kardjalik  Przewodniczący

Rady Jacek Wiśniewski
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